
          PROJEKT 

 

Protokół Nr XXVIII/2017 

 

z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej  

w dniu 12 stycznia 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 17
16

, a zakończyły o godz. 18
40

   

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXVIII sesji Rady 

Powiatu  w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Podczas sesji nieobecnych 2 radnych – Wioletta Drzewińska, Robert Dudek.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

 Zapytała, czy są pytania lub uwagi do przedłożonego porządku obrad? porządek 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu stanowi (załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Porządek XXVIII sesji Rady Powiatu: 

 
  

1. Otwarcie obrad. 

2.         Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa   

i Porządku za 2016 rok; 

3.         Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

      Finansowej  Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 -2027; 

4.         Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu  

            Myśliborskiego na 2017 rok. 

5.         Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie (zwrot) własności   

            nieruchomości dla Gminy Barlinek. 

6.         Zamknięcie obrad.  

  

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa   

i Porządku za 2016 rok; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu - Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

 

 



Radny Rady Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że nie powinno się dokonywać omówienia sprawozdania z Komisji 

Bezpieczeństwa bez opinii komisji merytorycznych. Sprawozdanie zaplanowane było w 

planie pracy na sesji zwykłej styczniowej i wówczas powinno być omawiane.  

Zwrócił uwagę, na zapisy w sprawozdaniu dot. monitoringu w Barlinku i Dębnie. 

Poinformował, że monitoring został zakupiony i zamontowany za publiczne pieniądze. 

Przypomniał, że taki monitoring znajduje się także w Myśliborzu. Mieszkańcy tych miast 

powinni o tym wiedzieć, dlatego należy rozszerzyć to sprawozdanie  o szczegółową  

informację na temat funkcjonujących monitoringów w poszczególnych miastach naszego 

powiatu. Przekazał, że wie o tym, że monitoring w Myśliborzu jest założony, ale nie jest 

wykorzystywany.  

Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo na drogach i w tym kontekście apeluje się że zgłoszenia na 

tych drogach powinny być wykonywane do Państwowej Inspekcji Drogownictwa. Powinien 

być wpisany numer telefonu. Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich zwraca uwagę 

na problem pracy godzin jednostki i dostępność pracowników. Czy wypracowano wnioski 

aby ten problem rozwiązać? Czy wystąpiono do Gmin o przesłanie aktualnego wykazu dróg  

– czy uzyskano takie informacje? 

Zapytał również, czy zwrócono uwagę na zawarcie umów z lekarzami weterynarii poprzez 

poszczególne gminy. Czy zostały one zawarte?  

Kolejno, przekazał, że sprawozdanie powinno być procedowane na Komisjach Stałych w 

związku z tym zgłosił wniosek formalny o omówienie tego sprawozdania na sesji planowanej 

zwykłej w miesiącu styczniu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do glosowania złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem wniosku  głosowało 10 , przeciw – 7, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 -2027; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Rady Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

Na grudniowej sesji Rady Powiatu,  gdzie była omawiana uchwała w sprawie WPF 

wstrzymano wykonanie zadań z zał. Nr 3. Wymienił te zadania. Stało się to z uwagi na 

wielokrotne pytania i brak na nie odpowiedzi. W związku z tym, że Wicestarosta na 

ówczesnej sesji zaproponował spotkanie dot. omówienia i zapoznania dokumentacji tych 

wymienionych zadań. Spotkanie się odbyło. Radni, którzy się zapoznali z zadaniami doszli do 

wniosku, ze skoro są umowy z PROW i inwestycje które są realizowane w bieżącym roku 

należy je ująć w zał. Nr 3. Też inwestycje z INTERREGU. Pozostałe inwestycje będą  

wprowadzane sukcesywnie w zależności od postępu realizacji prac tych inwestycji. Zarząd 

powinien wyciągnąć wnioski i skonsultować swoje propozycje z całą Radą. Uchwała w tym 

kształcie jest nie do przyjęcia. Są to milionowe kwoty w budżecie.  



Na zarządzie apelował o  wstrzymanie się z decyzją do momentu otrzymania informacji 

wykonania budżetu za 2016 rok. 

Zwrócił uwagę, na realizację ustawy edukacyjnej. Placówki oświatowe w budżecie mają 

zabezpieczenie środków finansowych jedynie na 10 miesięcy.   

Zwrócił się z prośbą o zwołanie za chwilę Zarządu i dostosowanie projektu uchwały w 

sprawie WPF-u do zgłaszanych wniosków.  Poprosił o przerwę w obradach sesji do momentu 

zmiany treści uchwały Rady Powiatu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

O godz. 17:31 ogłosiła 10 min. przerwy. 

 

Obrady wznowiono o godz. 17:44 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poprosiła przewodniczącą Zarządu o przekazanie stanowiska Zarządu. 

 

Starosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że na poprzednim Zarządzie 5 głosami skierowano uchwałę na sesję. Zarząd 

podjął decyzję że nie zmieni projektu uchwały. 

 

Radna Rady Powiatu - Urszula Sawicka 

Zaapelowała o przemyślenie tej decyzji. Radni po analizie dokumentów zdecydowali się na 

wprowadzenie trzech zadań. Poprosiła o przygotowanie projektu uchwały WPF i uchwały 

budżetowej. Kolejne zadania również będą analizowane i jeżeli będą one przygotowane to 

zostaną wprowadzone do budżetu. 

 

Starosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że było zorganizowane spotkanie dla radnych w celu szczegółowego omówienia 

planowanych inwestycji i nie było zainteresowania wśród radnych w tej sprawie . Na 

spotkanie przyszło zaledwie 3 radnych z grupy radnych, która wycofała  inwestycje z WPF-u. 

Przewodniczący klubu radnych Wojciech Wojtkiewicz opuścił spotkanie po 10 min. Zakres 

inwestycji jest przygotowany bardzo dobrze. Nie widzi potrzeby zwołania w dniu dzisiejszym  

Zarządu.  

 

Radny Rady Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

Dużo czasu na sesji budżetowej poświeciliśmy kwestiom ukształtowania budżetu. Był 

wypracowany konsensus. Organem wyznaczającym kierunki pracy Zarządu jest Rada. Nie 

jest nasza wolą wyrzucania zadań, które w ocenie radnych można realizować. Prosimy tylko o 

to, aby przygotować taki projekt, który na dziś wprowadza zadania, które akceptujemy. 

Nie padło słowo, że inne zadania nie uzyskają akceptacji. Złożył wniosek o przerwę i 

wyznaczenie kontynuacji posiedzenia na inny dzień. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

O godz. 17:52 ogłosiła 10 min. przerwy. 

 

Obrady wznowiono o godz. 18:02 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała o nieobecności wiceprzewodniczącego poprosila o pomoc w liczeniu głosów 

radnego Ferdynanda Łukasika 



 

Radny Rady Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

Wycofał swój wniosek o ogłoszenie przerwy. Złożył wniosek formalny o zamkniecie 

dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania złożonego wniosku. 

 

Za wnioskiem glosowało 10 radnych, przeciw 6, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 7 radnych, przeciw – 10 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

Ad.4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania lub uwagi?  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Konsekwentnie powinniśmy nie przyjąć tego projektu uchwały. Poprosiła Starostę aby 

zadania w uchwale były wyszczególnione z kwotami. Zaapelowała o nie przyjęcie tego 

projektu uchwały. Złożyła wniosek o zamkniecie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania złożonego wniosku. 

 

Za wnioskiem glosowało 10 radnych, przeciw 6, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 7 radnych, przeciw – 10 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

Ad.5 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 



Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie (zwrot) własności  

nieruchomości dla Gminy Barlinek. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania lub uwagi?  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Przekazała, że projekt uchwały  był złożony na ostatniej sesji. Apelowała, aby dać szansę na 

zapoznanie się z analizą z jakiego powodu decydujemy się na zwrot nieruchomości. Aby 

Wydział Edukacji przygotował stosowną analizę potrzeb lokalowych w związku z reformą 

oświaty. Warto się pochylić nad tym. Rada zgodziła się wówczas na wyprowadzenie projektu 

uchwały z porządku obrad. Teraz też powinna o to zaapelować. Uchwala powinna być 

przekazana na komisje. Złożyła wniosek o przejście do głosowania i odrzucenia tej uchwały. 

Nie przedstawiono materiałów i analiz, jedynie przywołano pismo Burmistrza Barlinka.  

Złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania złożonego wniosku. 

 

Za wnioskiem glosowało 10 radnych, przeciw 5, nikt wstrzymał się od głosu. 

 

2 radnych nie wzięło udziału w glosowaniu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 7 radnych, przeciw – 9 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, ze na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęła prośba o pomoc. Prośba ta jest 

złożona przez dyrektora DWDZ w Myśliborzu.  

Po zapoznaniu się z ta prośbą uznała, że pismo zawiera dwa składniki. Prośba o pomoc w 

sprawie podjęcia działań w celu prawidłowego funkcjonowania jednostki. Nastąpiła tam 

dezorganizacja. Brak możliwości zatrudnienia pracownika. Dyrektor nie może zabezpieczyć 

czynności w związku ze zjeżdżającymi się grupami dzieci. Brak reakcji ze strony Zarządu i 

Starosty. Zdecydowała, że przekaże tę prośbę na ręce Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa. 

Poprosiła o podjecie działań w trybie pilnym. Przekazała pismo dyrektora. Przekazała 

również pismo na ręce Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Poprosiła o podjęcie 

natychmiastowych działań. 

 

Ad.6 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 18:15 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

XXVIII sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.  



Płyta audio z nagraniem XXVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 stycznia 2017 

roku stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
 

Protokołowała: 

 

Dominika Bułgajewska 

 

Inspektor w Biurze BO 


